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Matilda Selldén 

Föregående protokoll 

Inga synpunkter 

Ekonomi – stöd för installera solceller kommer att återbetalas till Laholms kommun då klubben 

beslutat att inte investera i en anläggning. Stödet var på 30 000 kr. 

Intäkterna för padelbanorna var ca 70 000 kr (föregående år ca 150 000), intäkterna för 

tennisbanorna var ca 490 000 kronor (jämförbart med år 2022). 

Resultatet för året ser ut att hamna på ca 400 000 kr. Skälet är att mängden ideellt arbete ökade 

2023, där ordförande ägnade massor av timmar för att ställa i ordning banorna på våren men även på 

sommaren. Styrelsen konstaterar att för år 2024 kommer klubbens kostnader för anställda att öka, 

framför allt under månaderna april-maj. 

Matilda, Alf och Olof får i uppgift att ta kontakt med det företag som lämnat lägst anbud för att lägga 

om plattorna runt kiosk och övriga ytor. Kostnaden får inte överstiga 200 000 kr. Uppdraget ska vara 

påbörjat före 2024 och färdigställt före säsongen börjar 2024. 

Övriga åtgärder för att fräscha upp anläggningen uppskattas till 100 000 kr. Bland de övriga 

åtgärderna avser inköp av möblemang, borstar till banorna med mera. 

Styrelsen beslutar att genomföra en extra amortering av lånen på grund av högre räntekostnad, 

100 000 kr. Amorteringen fortsätter med 8 333 kronor per månad. Lånen beräknas efter den extra 

amorteringen vara återbetalda år 2028. 

Skummesslövsspelen 2024 

Alf tar kontakt med Bengt Primer för att anordna Skummesslövsspelen 2024. 

Sponsorer och hemsida 

Hemsidan kommer uppdateras vad gäller vilka som är med i styrelsen. 

Padel – hur ökar vi intresset 

Eric har tittat på möjligheter att aktivera klubbens padelbanor. Idéerna och förslagen är mycket bra 

utifrån att arbeta mer med gemensamma tävlingar, aktiviteter, samarbeten med företag med mera. 

Ett vidare arbete med hur vi kan genomföra idéerna får diskuteras på kommande styrelsemöte. 

Iordningsställande av tennisbanor 2024 

Klubben avvaktar information ifrån föreningsrådet i Laholm, om de har tillgänglig och lämplig 

personal. 



 

 

 

Övrigt: Två tennisbanor är fortfarande öppna, används. Verksamhetsplanen 2023-2025 ska 

uppdateras till årsmötet 2024. Till nästa styrelsemöte kommer fokus vara på vad årsmötet ska ha för 

förslag till taxor/avgifter 2024. Tennisskolan fortsätter med samma aktör som i år, 2023. 

Nästa möte:  

26/11 klockan 10.00, på Bread on butter. Klubben bjuder även på lunch som tack för årets insatser. 


